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خبر

مقام معظم رهبری صبح روز شنبه در دیدار رئیس جمهور و 
اعضای دولت جدید، با تأکید بر لزوم استفاده کامل دولت 
از هر ساعت فرصت گذران خدمت به مردم، تمرکز دولت بر 
بازسازی »انقلابی، عقلانی و خردمندانه« در همه عرصه های 
مدیریتی کشور را ضروری خواندند و با اشاره به اولویت مسائل 
اقتصادی، نکات و توصیه های مهمی را درباره »مردمی بودن«، 
»عدالت ورزی«، »فسادستیزی«، »احیای امید و اعتماد مردم« و 

»انسجام و اقتدار و اشراف دولت« بیان کردند.
ایشان همچنین آمریکا را در صحنه دیپلماسی، گرگی درنده 
و وحشی خواندند و با اشاره به اوضاع به شدت متأثرکننده 
افغانستان گفتند: جمهوری اسلامی در همه احوال طرفدار ملت 
مظلوم و مسلمان افغانستان است و روابط ما با دولت ها، به 

روابط و رفتار آنها با ایران بستگی دارد.
مقام معظم رهبری در آغاز سخنانشان همه اعضای دولت را به 
قدردانی عمیق از توفیق خدمت توصیه کردند و با تشکر از اقدام 
سریع و به موقع مجلس در بررسی صلاحیت وزیران پیشنهادی 
ابراز امیدواری کردند تشکیل دولت جدید، سرآغاز مبارکی برای 

ملت و کشور باشد.
ایشان با گرامیداشت یاد شهیدان رجایی و باهنر گفتند: مدت 
خدمت آن دو بزرگوار کم بود اما در همین مدت نشان دادند 
که با اخلاص و قصد خدمت به میدان آمده اند و از روش های 
مردمی و مجاهدت آمیز استفاده می کنند که این برای همه 

مسئولان درس بزرگی است.

رهبر انقلاب شرایط کشور را دشوار خواندند اما تأکید کردند: اگر 
تلاش شبانه روزی، مجاهدانه و خستگی ناپذیر را همراه توکل 
و توسل به پروردگار سرمایه خود قرار دهید، قطعاً بر مشکلات 

فائق خواهید آمد.

رهبر انقلاب افزودند: همان گونه که به همه مسئولان گذشته 
گفته ام فرصت چهار سال خدمت به سرعت تمام می شود و 
نباید گذاشت حتی یک ساعت از این فرصت که متعلق به 
مردم و اسلام است، هدر برود. البته ضمن پرکاری و پشتکار 

مدام، نباید به خانواده بی توجهی شود.
ایشان، حرکت بر ریل انقلاب و ایجاد تحرک انقلابی در همه 
خدمت رسانی،  سازندگی،  اقتصادی،  »مدیریت  بخش های 
سیاست خارجی، فرهنگ، آموزش و دیگر بخش ها« را ضروری 
خواندند و در عین حال تأکید کردند: انقلابی بودن حتماً باید با 
عقلانیت و اندیشه ورزی و خردمندی همراه باشد و این شیوه 

جمهوری اسلامی از آغاز بوده است.
رهبر انقلاب در تبیین نخستین توصیه مهم خود به دولتمردان، 
به جلوه های مختلف »مردمی بودن« اشاره کردند و افزودند: 
رفتن به میان مردم و گفت وگوی بی واسطه با آنها از ابعاد 
بسیار خوب مردمی بودن است که آقای رئیسی با سفر به 

خوزستان آن را نشان داد.
بیان  و  اشتباه«  بروز  مواقع  در  مردم  از  سریع  »عذرخواهی 
گزارش صادقانه و بدون مبالغه از فعالیت ها به مردم، از دیگر 
روش هایی بود که رهبر انقلاب در بیان جلوه های مختلف 
مردمی بودن به آن اشاره کردند. ایشان با توصیه به رئیس 
جمهور و اعضای دولت برای مطالعه دقیق فرمان بسیار مهم 
امیرمؤمنان به مالک اشتر افزودند: در این فرمان تاریخی، ابعاد 
مختلف بیان شده چرا که براساس اسلام، رابطه حاکمیت با 

مردم باید برادرانه و دوستانه باشد.
مقام معظم رهبری در تبیین »عدالت ورزی« به عنوان دومین 
توصیه اساسی خود به دولتمردان، اساس ادیان الهی و مبنای 
تشکیل حکومت را اقامه عدل خواندند و افزودند: ما در این 

زمینه عقبیم و باید خیلی تلاش کنیم.
رهبر انقلاب اسلامی  تأکید کردند: هر مصوبه، لایحه و تصمیم 
دولت باید »پیوست عدالت« داشته باشد و کاملاً مراقبت شود 
که این دستور یا تصمیم و مصوبه، به طبقات محروم و به 

عدالت ضربه نزند.
»فسادستیزی و مقابله دقیق و جدی با فساد« توصیه مهم دیگر 

رهبر انقلاب به رئیس جمهور و دولت جدید بود. ایشان گفتند: 
فسادستیزی مکمّل عدالت ورزی است زیرا فساد و مظاهر آن 
از جمله ویژه خواری، برخورداری های بیجا و عزیزشدگان بی 

جهت، جزو بلاهای مهم ضد عدالت هستند.
رهبر معظم انقلاب با اشاره به مقابله آقای رئیسی با فساد 
در منصب ریاست دستگاه قضا گفتند: این کار خوب، امید 
مردم و محبوبیت ایشان را افزایش داد اما باید توجه داشت 
که جای اصلی مقابله با فساد و فسادستیزی قوه مجریه است 
تا زمینه های فساد از بین برود و اگر با وجود این مراقبت ها، 
مواردی اتفاق افتاد آن گاه دستگاه قضا حتماً باید ورود و برخورد 

کند.

و  منافع شخصی  تعارض  به حل موضوع  را  دولت  ایشان 
عمومی در همه دستگاه ها فراخواندند و افزودند: از جمله 
مظاهر فساد، تخلفات در اجرای سیاست های اصل ۴۴ است 
که اجرای صحیح آن می توانست اقتصاد کشور را حقیقتاً 
شکوفا کند اما متأسفانه به طور صحیح اجرا نشد و فسادهایی 

در اجرای آن به وجود آمد.

رهبر انقلاب، سامانه های نظارتی و خدماتی را ابزارهای خوبی 
برای اشراف و هوشمندی دولت در مقوله نظارت بر عملکرد 
دستگاه ها و مبارزه با فساد برشمردند و گفتند: مکرر توصیه 
کرده ایم که این سامانه ها را تهیه و به هم متصل کنند اما این 

کار جلو نرفته است.
توصیه بعدی رهبر انقلاب، موضوع بسیار مهم »احیای اعتماد 
و امید مردم« بود. حضرت آیت الله خامنه ای گفتند: اعتماد 
مردم بزرگترین سرمایه دولت است که متاسفانه تا حدی آسیب 
دیده است و راه ترمیم آن، »یکی شدن حرف و عمل مسئولان« 

است.
ایشان افزودند: باید در وعده ها و صحبت ها بسیار مراقب بود 
و اگر وعده ای داده شد، حتماً به آن عمل شود زیرا دادن وعده 

و عمل نکردن به آن موجب سلب اعتماد مردم خواهد شد.
دستورهای  و  قول ها  به  اشاره  با  اسلامی  انقلاب  رهبر 
رئیس جمهور در سفر به اهواز، خاطرنشان کردند: باید دقت 

شود که این قول ها حتماً محقق شود.
رهبر معظم انقلاب  تاکید کردند: اگر وعده ای دادید و بواسطه 

برخی مشکلات، امکان تحقق آن میسر نشد این موضوع 
را به مردم توضیح دهید و از آنان عذرخواهی کنید تا 

اعتماد مردم خدشه دار نشود.
رهبر انقلاب، »انسجام، اقتدار و اشراف دولت« را از 

دیگر مسائل مهم برشمردند و افزودند: انسجام 
دولت یعنی از درون دولت حرفهای مختلف 

بیرون نیاید و در عمل نیز همه دستگاهها 
با انسجام اقدام کنند، زیرا هرگونه نبود 

رها  اقتدار در دولت حالت  و  انسجام 
القا می کند  شدگی امور را در مردم 

و  برنامه ها  پیشرفت  مانع  و 
سیاستهای دولت خواهد شد.

اشراف   ، انقلاب  رهبر معظم 
را به معنای اطلاع دقیق از 

بخش های مختلف دولت 
به  اشاره  با  و  دانستند 

آقای  های  برنامه 
ایجاد  برای  رئیسی 
تحول در قوه مجریه 

کردند:  خاطرنشان 
حرکت  و  تحول  لازمه 

پیشرفت،  سمت  به 
شفافیت،  قانون گرایی، 

جلوگیری  مالی،  انضباط 
جدیت  و  منافع  تعارض  از 
و  تصمیم ها  انجام  در 

مصوبات است.
ایشان »جوان سازی دولت« را یکی دیگر از الزامات تحول 
برشمردند و افزودند: جوان گرایی در بدنه و بخش های میانی 
دولت موجب خواهد شد احساس انسداد در کشور از بین برود 
و همچنین ذخیره ارزشمندی برای مدیران ارشد و مجرب آینده 

فراهم خواهد کرد.
رهبر انقلاب یکی از نکات مهم در مقوله تحول را »استفاده 
از خرد جمعی و عقلانیت« دانستند و گفتند: در باب تحول 
باید از دیدگاه های نخبگان خارج از دولت بدون در نظر گرفتن 

بحث های سیاسی و جناحی استفاده شود.
رهبر معظم انقلاب  تأکید کردند: این توصیه ها باید تبدیل 
به برنامه عملیاتی شود تا تحول امکان پذیر شود و گرنه صرف 

نصیحت و اکتفا به یادداشت کردن فایده ای ندارد.
رهبر انقلاب سپس به بیان سرفصل اولویت های کاری کشور 
پرداختند و گفتند: مهمترین اولویت کشور ابتدا اقتصاد و بعد 
از آن، فرهنگ و رسانه و علم است. البته یک موضوع فوری هم 

وجود دارد که عبارت است از کرونا و سلامت مردم.
ایشان با اشاره به تلاش های خوبی که در دولت گذشته در 
انجام شد،  آن  واردات  و  از جمله واکسن  موضوع سلامت 
موضوعات مربوط به درمان، پیشگیری، مراقبت و غربالگری و 
واکسیناسیون عمومی را بسیار مهم برشمردند و گفتند: یکی 
از موارد ضروری، قرنطینه هوشمند و مراقبت جدی در بخش 
مربوط به مرزها و جلوگیری از ورود گونه های جدید بیماری 

است.

رهبر معظم انقلاب  درخصوص موضوع اقتصاد به عنوان یکی 
از اولویت های اصلی کشور، »تورم بالا، کسری بودجه، مسائل 
معیشتی مردم، کاهش ارزش پول ملی، کاهش قدرت خرید 
مردم، مسائل فضای کسب و کار و نظام بانکی« را از مشکلات 

مهم اقتصادی برشمردند.

ایشان گفتند: اینکه آقای رئیس جمهور، معاون اول را مسئول 
هماهنگی بخش اقتصادی دولت کرده اند، کار بسیار مهمی 
است و امید می رود به خوبی محقق شود اما اگر اختلاف نظری 
هم پیش آمد نباید آن را به میان مردم کشاند زیرا تأثیر خود را 

بر محیط اقتصادی خواهد گذاشت.
ایشان در زمینه اقتصاد با تأکید بر همت، تدبیر 
و کار جهادی، دو نکته مهم را گوشزد کردند: 
۱- برای حل مشکلات اقتصادی به دنبال 
و  نروید  مُسکّن  و  موقتی  راه حل های 
 -۲ باشید.  اساسی  راه حل های  پیگیر 
حل مشکلات اقتصادی را موکول به 
رفع تحریم ها نکنید و برنامه ریزی ها 
برای رفع مشکلات با فرض وجود 

تحریم ها انجام شود.
رهبر معظم انقلاب  در بخش 
دیگری از سخنانشان، مسئله 
سیاست  تأثیر  پر  و  مهم 
توجه  مورد  را  خارجی 
بر  تأکید  با  و  دادند  قرار 
مضاعف  تحرک  لزوم 
خارجی،  سیاست  در 
گفتند: جنبه اقتصادی 
دیپلماسی  در 
شود  تقویت  باید 
در  همچنان که  و 
کشورها  از  بسیاری 
رئیس جمهور  شخص 
اقتصادی  دیپلماسی 
باید  می کند،  دنبال  را 
دیپلماسی اقتصادیِ کشور با 

این نگاه تقویت شود.

رهبر انقلاب در همین زمینه افزودند: آمریکایی ها در قضیه 
هسته ای واقعاً وقاحت را از حد گذرانده اند و با وجود آنکه 
جلوی چشم همه از برجام خارج شدند، اکنون جوری صحبت 
و طلبکاری می کنند که گویا جمهوری اسلامی از برجام و 
تعهداتش خارج شده است، در حالی که تا مدتها پس از خروج 
آمریکا، کاری از طرف ایران انجام نشد و پس از مدتی و با 
اعلام و با توجه دادن، برخی از تعهدات و نه همه آنها کنار 

گذاشته شد.
ایشان سهم کشورهای اروپایی همراه آمریکا در کارشکنی و 
بداخلاقی را کمتر از آمریکایی ها ندانستند و خاطرنشان کردند: 
آنها هم مانند آمریکا هستند اما در مقام زبان بازی و حرف زدن 
همیشه طلبکارند، گویا این ایران بوده است که مدت ها مذاکره 

را مسخره کرد و زیر پا گذاشت.

رهبر معظم انقلاب افزودند: دولت کنونی آمریکا هیچ فرقی 
با دولت قبل ندارد زیرا چیزی که در هسته ای از ایران مطالبه 
می کند، با یک زبان دیگر همان چیزی است که ترامپ مطالبه 
می کرد و آن روز مسئولان دولتی با تأکید بر عاقلانه نبودن، 

پذیرش آن را ممکن نمی دانستند.

رهبر انقلاب، آمریکایی ها را در پشت صحنه دیپلماسی و در 
پس لبخند و حرف های حق به جانب، گرگ های وحشی و 
درنده خواندند و افزودند: البته گاهی نیز مانند روباه حیله گر 

هستند که مظهر آن وضعیت امروز افغانستان است.
رهبر معظم انقلاب ، افغانستان را کشور برادر، هم زبان، هم دین 
و هم فرهنگ ایران خواندند و با ابراز تأسف عمیق از مشکلات 
مردم از جمله حادثه روز پنج شنبه فرودگاه کابل، گفتند: این 
مشکلات و سختی ها کار آمریکایی ها است که ۲۰ سال کشور را 

اشغال و انواع ظلم را به مردم آن تحمیل کردند.
بمباران مجالس عروسی و عزا، کشتار جوانان، زندانی کردن 
بی دلیل بسیاری از مردم و افزایش ده ها برابری تولید مواد 
مخدر، بخشی از آثار منفی حضور آمریکایی ها در افغانستان 
بود که رهبر انقلاب به آنها اشاره و گفتند: آمریکا یک قدم 
هم برای پیشرفت افغانستان برنداشت و افغانستانِ امروز اگر 
از لحاظ پیشرفت های مدنی و عمرانی از ۲۰ سال قبل عقب تر 

نباشد، جلوتر نیست.
انتقال  و  آمریکایی ها  به خروج فضاحت بار  اشاره  با  ایشان 
همکاران افغانستانی آنها به مناطق دارای وضعیتی بدتر از 
افغانستان، در خصوص موضع جمهوری اسلامی ایران، تأکید 
کردند: ما طرفدار ملت افغانستان هستیم چرا که دولت ها 
همچون گذشته می آیند و می روند اما ملت افغانستان است 
که باقی می ماند و نوع رابطه ایران با دولتها نیز بستگی به نوع 
رابطه آنها با ایران دارد. از خداوند خیر و نجات از این وضع را 

برای مردم افغانستان مسألت می کنیم.
رهبر معظم انقلاب  در پایان سخنانشان با دعا برای توفیق ملت 
ایران و دولت جدید گفتند: امیدواریم با عمل به آنچه گفته اید، 

مردم را از مشکلات شان خلاص و آنها را از خود راضی کنید.
پیش از سخنان رهبر انقلاب اسلامی، رئیس جمهور در سخنانی 
با تشکر از مجلس شورای اسلامی در همکاری با دولت در 
مرحله بررسی صلاحیت وزیران پیشنهادی، رسیدگی به مسئله 
»کرونا« و »حل مشکلات اقتصادی و معیشتی« را اولویت های 

اصلی دولت سیزدهم برشمرد.
حجت الاسلام والمسلمین رئیسی، تسریع در واکسیناسیون 
عمومی و تأمین داروهای مورد نیاز مردم را برنامه مهم دولت 
از  با اشاره به چالش های اقتصادی فراروی دولت  خواند و 
جمله کسری بودجه بسیار بالا گفت: حل مشکل تورم و تأمین 
کالاهای اساسی مورد نیاز، دو اولویت دیگر دولت در زمینه 

مسائل اقتصادی است.
رئیس جمهور با اشاره به تجربه دولتهای گذشته، بر ضرورت 
شناخت ضعفهای دولتهای قبل و عبرت گرفتن از آنها از جمله 
لزوم پرهیز از دل بستن به بیگانگان و همچنین استفاده از 

تجارب مثبت و مفید دولتهای قبل تأکید کرد.

در دیدار رییس جمهوری و اعضای دولت سیزدهم؛

رهبر انقلاب: حرف و عمل دولت یکی باشد

خبر اول

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه شهیدان  رحمت الله 
و اسدالله بهرامی  و مادر بزرگوارشان را گرامی می دارد
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اجتماعی

قطعی  معیارهای  اساس  بر  و  گذشته  روز  شبانه  در 
تشخیصی، ۲۶ هزار و ۳۴ بیمار جدید مبتلا به کووید۱۹ در 
کشور شناسایی شد که ۴ هزار و ۲ نفر از آنها بستری شدند 
و مجموع بیماران کووید۱۹ در کشور به ۴ میلیون و ۸۹۵ 
هزار و ۴۴۸ نفر رسید. تا کنون ۴ میلیون ۱۱۷ هزار و ۹۸ نفر 
از بیماران، بهبود یافته و یا از بیمارستان ها ترخیص شده 
اند، ۷ هزار و ۸۴۵ نفر از بیماران مبتلا به کووید۱۹ در بخش 
های مراقبت های ویژه بیمارستانها تحت مراقبت قرار 
دارند و  ۲۸ میلیون و ۵۵۶ هزار و ۹۱۹ آزمایش تشخیص 

کووید۱۹ در کشور انجام شده است.
در حال حاضر ۳۰۶ شهر کشور در وضعیت قرمز، ۱۱۰ شهر 
در وضعیت نارنجی و ۳۲ شهر در وضعیت زرد قرار دارند، تا 
کنون ۱۸ میلیون و ۴۵ هزار و ۸۸ نفر دُز اول واکسن کرونا 
و ۷ میلیون و ۵۶۳ هزار و ۴۱۴ نفر نیز دُز دوم را تزریق 
کرده اند و مجموع واکسن های تزریق شده در کشور به 
۲۵ میلیون و ۶۰۸ هزار و ۵۰۲ دُز رسید، افراد واجد شرایط 
برای تزریق واکسن حتما در سامانه salamat.gov.ir ثبت 

نام کنند.

تعداد بهبودیافتگان کرونا به ۴ میلیون ۱۱۷ هزار و ۹۸ تن رسید

دریچه ورزشی

جهت اطلاع آقایان و فدراسیون سوریه؛
جان ملی پوشان خودمان را بیش

 از شما دوست داریم!
نسبی  ثبات  که  سوریه 
ماحصل  امروزش 
حمایت های مادی و معنوی 
بهانه  ایرانیان است،  و  ایران 
همه گیری  دلیل  به  کرده 
از  ایران،  در  کرونا  ویروس 
رفتن به این کشور  معذوریم! 
اصلا کاری به سیاست ندارم 
و نمی خواهم به این موضوع ورود کنم، اما تنها کشوری 
که مخالفت جدی میزبانی ایران است، سعودی ها هستند 
و گرنه سایر کشورهای منطقه حداقل در ظاهر مخالفتی با 

این موضوع ندارند.
حال که کنفدراسیون فوتبال آسیا، ایران را شایسته میزبانی 
فوتبال  فدراسیون  دانسته،  جام جهانی  مقدماتی  مسابقات 
سوریه بهانه ای جور کرده که کشور آلمان هم نمی تواند در این 

سطح چنین ادعایی داشته باشد!
برای  تهران  میزبانی  پیش  هفته  آسیا  فوتبال  فدراسیون 
مسابقه اول تیم ملی کشورمان با سوریه در انتخابی جام 
جهانی را تایید کرد، در همین رابطه ابراهیم ابازید دبیرکل 
فدراسیون فوتبال سوریه اعلام کرد؛ این فدراسیون اعتراض 
رسمی خود را به میزبانی تهران به AFC ارسال کرده و خواهان 

برگزاری این بازی در زمین بی طرف شده است.
جناب، ابراهیم دو دلیل برای شایسته نبودن ایران در میزبانی 
از این بازی اعلام کرده و گفته است: انتشار ویروس کرونا 
در ایران در حال اوج گیری با سرعت بالا است و دومین دلیل 
ما برای بازی نکردن در ایران این است که ورزشگاه آزادی 
به همین  ندارد.  را   )VAR( ویدئویی  داور  تکنولوژی کمک 
خاطر از AFC درخواست کردیم زمین بی طرف را برای میزبانی 
این بازی انتخاب کنند، دیدار شاگردان اسکوچیچ با تیم ملی 
برگزار  آزادی  ورزشگاه  در  آینده  پنجشنبه  است  قرار  سوریه 
شد، این نخستین گام ایران در راه رسیدن به مسابقات جام 

جهانی 2022 قطر است.
کاش یک نفر به این جناب ابازید می گفت؛ در نگاه انسانی 
و خارج از قواعد رسمی، امنیت امروز شما مدیون جانفشانی 
گوشزد  آقا  این  به  یکی  کاش  ماست،  وطن  غیور  جوانان 
می کرد؛ در فرهنگ غنی مردم ایران زمین، یک اصل عرفی 
است به نام حرمت نان و نمک، که گویا شما از آن بی بهره اید!
و  زید  ابو  جناب  را  نمک  و  نان  داستان  این  کاش!  ای 
دوستانشان بشنوند و بدانند که حرمت نان و نمک بیش 
از اینهاست، شما پای خود را حتی از سعودی ها هم فراتر 
گذاشته اید و خواستید بهانه ای برای شکست احتمالی تان 
جور کنید، انشالله مهمان نوازی ایرانی ها جلو چشمان شما را 

بگیرد و حرمت نان و نمک را از این پس نگه دارید.
کرونا  درگیر  دنیا،  ایران هم همانند همه جای  بله! کشور 
ویروس است، اما جان فوتبالیست های خودمان را به مراتب 
خطرات  بر  قرار  اگر  بنابراین  داریم،  دوست  شما  از  بیش 

احتمالی کرونا باشد اول خود ما متضرر می شویم.
اما یقینا معتقدیم، پزشکی ورزشی ایران در آن حد توانایی 
دارد که بتواند یک مسابقه رسمی فوتبال را در نهایت سلامت 
برگزار کند، فقط امیدواریم این بهانه گیری ها برای نتیجه 

بازی باشد و نه موضوع دیگری!

حجت الاسلام سید ابراهیم رئیسی رئیس جمهور، روز 
شنبه در جلسه ستاد ملی مقابله با کرونا با تاکید بر اینکه 
متاسفانه وضعیت شیوع بیماری کرونا در سطح کشور، 
وضعیت قابل قبولی نیست،گفت: با وجود اینکه باید 
ازتلاش های جهادگونه کادر درمان و همه دست اندرکاران 
با شیوع کرونا و نیز نیروهای داوطلب مردمی  مقابله 
صمیمانه قدردانی کنم، اما گزارش های دریافت شده و 
مشاهدات بنده و وزیر بهداشت حاکی از آن است که 

وضعیت شیوع بیماری به هیچ وجه خوب نیست.
رئیسی افزود: نباید کسب و کار مردم تعطیل شود، 

از  جلوگیری  برای  فوری  تدابیر  است  اما ضروری 
تجمعات و دورهمی ها و نیز تردد و فعالیت در 

مراکز پرتجمع مثل رستوران ها، تالارها، پاساژها، 
بازارهای سرپوشیده و نظایر آن اتخاذ و با دقت 
و جدیت اجرا شود تا بتوانیم به شکلی موثر 
با شیوع بیماری و عوارض ناشی از آن مقابله 

کنیم.
رئیسی تامین امکانات بستری و رسیدگی 
به بیماران کرونایی را همچون تامین واکسن 
جزو اولویت ها برشمرد و تصریح کرد: نیروهای 

مسلح و همه نهادهای دیگر، امکانات خود را به 
میدان بیاورند تا در هیچ نقطه ای از کشور، هیچ 

بیمار کرونایی که نیاز به بستری شدن دارد، به خاطر 
نبود تخت سرگردان نشود.

رئیس جمهور با تاکید بر اینکه تنها مرجع مورد قبول 
است،  بهداشت  وزارت  کرونا  واکسن  تایید  درمورد 
اعتبار  تایید  مسئولیت  دولت،  نظر  از  کرد:  خاطرنشان 
بهداشت  برعهده وزارت  و اصالت واکسن فقط و فقط 
است و واردات واکسن باید تحت اشراف و نظارت این 

وزارتخانه انجام شود.

 رئیسی در ادامه گفت: موضوع تولید واکسن در داخل 
کشور نیز باید با جدیت پیگیری شده و همه تمهیدات 
باید  افزایش تولید واکسن داخلی  برای تسریع و  لازم 

فراهم شود.
رئیس جمهور در بخش دیگری از سخنانش با بیان اینکه 
وضع محدودیت و ممنوعیت برای ترددهای غیرضرور 

نباید 

به  باید  کرد:  اضافه  باشد،  تعطیلی  اعلام  به  مشروط 
تناسب ایام و تعطیلات، با اقناع و تبیین افکار عمومی، 
در  حتی  ترددها  برای  محدودیت هایی  ویا  ممنوعیت 

تعطیلات آخر هفته وضع شود.
رئیسی در بخش دیگری از سخنان خود درباره آغاز سال 
تحصیلی اظهار داشت: جلوگیری از تداوم عقب ماندگی 
از  پس  باید  و  است  مهمی  بسیار  مساله  آموزشی 
تمهید مقدمات لازم از جمله تدابیر بهداشتی و اقناع 
خانواده ها، تصمیمات لازم در این رابطه اتخاذ و اجرا 

شود.
رئیس جمهور با تاکید بر اینکه در دولت سیزدهم هیچ 
تصمیمی بدون توجه به دغدغه ها و نگرانیهای مردم 
اتخاذ نمی شود، تصریح کرد: دستگاه های مرتبط در 
تحصیلی،  سال  آغاز  تا  مانده  باقی  زمان  مدت 
والدین،  از جمله واکسیناسیون  مقدمات لازم 
و  دانش آموز  اطرافیان  و همه  آموزشی  کادر 
را  مدارس  بهداشتی  زیرساختهای  توسعه 

فراهم نمایند.
رئیسی در ادامه با بیان اینکه تمرکززدایی و 
تفویض اختیارات به استان ها از سیاست های 
قطعی دولت سیزدهم است، خاطرنشان کرد: 
در موضوع مقابله با شیوع کرونا نیز از تفویض 
اختیار به ستادهای استانی استقبال می کنیم.
رئیس جمهور همچنین تاکید کرد: باید به شدت 
مراقب سواستفاده از نیاز مردم به واکسن کرونا 
باشیم. دستگاه های نظارتی با سواستفاده کنندگان 
احتمالی و کسانی که واکسن های تقلبی وارد بازار کرده 
و با جان مردم بازی می کنند، به شکل جدی و قاطع 

برخورد کنند.
رئیس جمهور از تشکیل ستاد ویژه در وزارت امورخارجه 
و  کرد  قدردانی  واکسن  واردات  در  تسریع  منظور  به 
اظهارداشت: کار و تلاش مضاعف برای صیانت از جان 

مردم محوری ترین مساله پیش روی همه ما است.

»رئیس جمهور« در جلسه ستاد ملی کرونا:

با سوءاستفاده کنندگان از موضوع واکسن، قاطعانه برخورد شود

جامعه

کرونا در ایران

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »شیرین صفوی «
- شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد

سیدفرشاد فیض آبادی

 خبرنگار

همه  گفت:  ایران  گمرک  گمرکی  امور  و  فنی  معاون 
داروهای مربوط به کرونا ترخیص شده است و طی ۱۰ روز 

گذشته هیچ دپویی در گمرک وجود ندارد.
بازدید  حاشیه  در  گذشته  روز  ارونقی«  جمالی  »مهرداد 
»احسان خاندوزی« وزیر امور اقتصادی و دارایی و »مهدی 
میراشرفی« رییس کل گمرک ایران از گمرک فرودگاه امام 
اقلام  تن  چند  این  از  پیش  داشت:  اظهار  خمینی)ره(، 
دارویی و مواد اولیه مرتبط با تولید داروی کرونا هفته ها 
ترخیص نشده باقی مانده بود که بر اساس تصمیمات 

اتخاذ شده، به صاحبان کالا تحویل داده شد.
وی با بیان اینکه اکنون فقط یک قلم داروی آماده به دلیل 
نداشتن مجوز وزارت بهداشت در گمرک باقی مانده است، 

تصریح کرد: در حال حاضر براساس ابلاغ بخشنامه گمرک، 
هیچ داروی مرتبط با کرونا حق تخلیه در انبار و سردخانه ها 
را ندارد و بلافاصله پس از ورود به کشور آماده ترخیص و 

تحویل به صاحبان کالا است.
به گفته ارونقی، طی ۱۰ روز گذشته هیچ دپو یا تخلیه 
مواد اولیه مرتبط با کرونا در گمرک ثبت نشده و امروز 

نیز چندین کامیون سرم با ورود به گمرک، ترخیص شد.
وی با بیان اینکه در هفته های گذشته ۱۸۲ کامیون وارد 
کشور شده است که به صورت تشریفات حمل یکسره 
تحویل داده شده اند، خاطرنشان کرد: فقط ۶ دستگاه کامیون 
حامل سرم معطل صدور مجوز است که به محض صدور 

مجوز نسبت به ترخیص آنها اقدام خواهد شد.

»معاون فنی و امورگمرک ایران« خبر داد:

هیچ داروی کرونایی در گمرک دپو نشده است

بازرگانی
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استان ها
چه افرادی بیشتر در معرض قارچ سیاه هستند؟

دانشیار انگل شناسی و قارچ شناسی پزشکی دانشگاه علوم پزشکی مشهد گفت: بیماری قارچ سیاه مسری نیست و علت ابتلا 
به آن کووید۱۹ نیست و در افراد دچار ضعف سیستم ایمنی بروز میکند، دبیر کمیته علمی کشوری کووید۱۹ با اشاره به بیماری 
قارچ سیاه و تاکید بر اینکه بیماری مذکور از عوارض درمان است، گفت: باعث این بیماری خود ما پزشکان هستیم و حالا هم 

می دویم تا آن را درمان کنیم درحالی که واقعیت این است که مهمترین دلیل این بیماری تجویز بسیار زیاد کورتون است.

خراسان شمالی

لرستان

»نایب رئیس کمیسیون بهداشت و درمان 
مجلس« خبر داد:

27 هزار میلیارد تومان برای 
واردات دارو تخصیص یافت

درمان مجلس شورای  و  بهداشت  رئیس کمیسیون  نایب 
اسلامی گفت: از ابتدای سال تا کنون ۲۷ هزار میلیارد تومان 

برای واردات دو قلم دارو در کشور تخصیص داده شده است.
سیدمحمد پاکمهر در آیین افتتاح پروژه های هفته دولت 
خراسان شمالی اظهار داشت: از ابتدای سال جاری تا الان 27 
هزار میلیارد تومان برای ورود دارو به کشور هزینه شده است.

وی با بیان اینکه در شرایط فعلی دغدغه اصلی مردم سلامت 
و کروناست افزود: متاسفانه کرونا موضوعی است که تمام 
مسائل را تحت شعاع خود قرار داده اما با وجود تحریم ها، 
خدمتگزاران مردم دست از تلاش در جهت خدمت صادقانه 
به ولی نعمتان نظام برنداشتند. نماینده مردم بجنورد، مانه 
و سملقان، گرمه و جاجرم و راز و جرگلان در مجلس شورای 
اسلامی با اشاره به سفر رئیس دولت به خوزستان خاطرنشان 
کرد: مبارزه با رانت و اختلاس، مباحث تولید و محرومیت زدایی 

و خدمت به مردم باید سرلوحه مدیران دولت سیزدهم باشد.
پاکمهر با بیان اینکه یکی از اهداف دولت سیزدهم خدمت 
مردم  نمایندگان  است گفت:  رفع مشکلات مردم  و  کردن 
خراسان شمالی در خانه ملت با تمامی وزرا در کمیسیون های 
مربوطه جلساتی را پیرامون چالش ها و مشکلات خراسان 
شمالی برگزار کرده و موضوعات را به سمع و نظر وزیر مربوطه 

جهت بررسی و حل مشکلات استان رساندند.

»معاون هلال احمر کشور« بیان کرد:

داروخانه های هلال احمر دنبال 
درآمدزایی نیستند

امین  راه اندازی ۳۸  به  اشاره  با  کشور  احمر  هلال  معاون 
داروخانه هلال احمر در لرستان گفت: هدف هلال احمر از 
راه اندازی داروخانه درآمد زایی نیست بلکه حلقه واصله ای در 
زمینه تحویل محموله داروهای بین المللی و خارج و تامین 
داروهای کمیاب است. فرید مرادیان در مراسم افتتاح داروخانه  
هلال احمر در استان لرستان اظهار داشت: امروز با پیگیری های  
مسئولان استان و همکاری سازمان غذا و دارو داروخانه هلال 
احمر به عنوان یک مطالبه به حق بیماران خاص در استان 
کمتر توسعه یافته استان لرستان  راه اندازی شد.  وی افزود: 
امیدواریم این داروخانه مایه خیر و برکت برای مردم استان 
بیماران  و  کمیاب  داروهای خاص، تک نسخه ای  و  شود 
خاص  توسط هلال احمر استان تامین شود.  معاون بهداشت، 
درمان و توانبخشی هلال احمر کشور عنوان کرد: با توجه به 
اعتباراتی که جمعیت هلال احمر در زمینه حمایت از درمان و 
سلامت جهت  امور دارویی، تشخیصی، بستری و جراحی دارد 
امیدواریم  جمعیت هلال احمر استان لرستان نیز بتواند از 
این اعتبارات  در جهت رفع  بخشی از نیازمندی نیازمندان بهره 
گیرد.  وی بیان کرد: امروز 38 امین داروخانه جمعیت هلال 
احمر  کشور است که با توجه به سیاست گذاری های انجام 
شده  جمعیت هلال  احمر جمهوری اسلامی ایران می تواند 
در مرکز استان ها  یک داروخانه داشته باشد ولی هم اکنون  
یک استان داروخانه ندارد و مجوز داروخانه چند استان دیگر 
مشکلات و موانعی  دارند که از وزیر بهداشت، درمان و آموزش 
پزشکی درخواست می کنیم  مشکلات مجوز این داروخانه ها 
نیز حل شود و خدمات بیش از گذشته به مردم  ارائه دهیم. 

مرادیان با اشاره به هدف از راه اندازی داروخانه های هلال احمر 
در سراسر کشور گفت: هدف هلال احمر از راه اندازی داروخانه 
درآمد زایی نیست بلکه حلقه  واصله ای است در زمینه  تحویل 
محموله داروهای بین المللی و  خارجی، تامین داروخانه های 
کمیاب و تک نسخه ای  و همچنین حمایت در امر دارو و 

سلامت است که بتواند بیش از گذشته  ایفای نقش کند.

مدیرعامل شرکت ملی مناطق نفت خیز جنوب با اشاره به 
نتایج مطالعات کارشناسی در پهنه مخازن هیدروکربنی 
این شرکت گفت:بررسی های ۲ سال اخیر نشان دهنده 
افزایش ۱۱۵ میلیارد دلاری ارزش ذخایر قابل تولید نفت 

در گستره فعالیت مناطق نفت خیز جنوب است.
به  اشاره  با  دولت  هفته  مناسبت  به  محمدی  احمد 
جزئیات نتایج مطالعات صورت گرفته در شرکت ملی 

مناطق نفت خیز جنوب برای برآورد منابع نفتی در مخازن 
موجود این شرکت بیان داشت: نتایج مطالعات ۲ سال 
گذشته کارشناسان این شرکت نشان می دهد که حجم 
نفت درجای موجود در ۶ میدان- مخزن رامشیر آسماری، 
بنگستان،  منصوری  بنگستان،  کوپال  آسماری،  کوپال 
نار آسماری ۹ میلیارد  نرگسی آسماری- جهرم و قلعه 
بشکه بیشتر از برآوردهای قبلی است که این به معنای 
افزوده شدن یک میلیارد و ۶۵۰ میلیون بشکه به حجم 
ذخایر قابل تولید این شرکت با احتساب ضریب بازیافت 

مخازن یادشده است.
مدیرعامل شرکت ملی مناطق نفت خیز جنوب خاطرنشان 
کرد: بر اساس قیمت موجود هر بشکه نفت به ارزش 
تقریبی۷۰ دلار، درآمد حاصل از فروش این حجم نفت از 
مخازن هیدروکربنی، افزون بر ۱۱۵ میلیارد دلار برآورد می 
شود که البته در طول سالهای بهره برداری قابل استحصال 

خواهد بود.
وی یادآورشد: حجم اضافه شده به ذخایر درجای مخازن 
نفت خیز  مناطق  ملی  شرکت  اختیار  در  هیدروکربنی 
جنوب، بدون محاسبه و پیش بینی اکتشاف میدانهای 
جدید نفتی است و از طریق شناسایی لایه های نفتی و 

مطالعات و محاسبات فنی بر روی اطلاعات کسب شده از 
مخازن هیدروکربنی موجود شرکت ملی مناطق نفت خیز 

جنوب اضافه شده است.
مدیرعامل شرکت ملی مناطق نفت خیز جنوب با تاکید بر 
اینکه تمامی منابع نفتی در مخازن قابل برداشت نیست 
گفت: به واسطه فناوری های دردسترس، ضریب بازیافت 
در گستره فعالیت این شرکت به طور متوسط حدود ۲۸ 
 EOR درصد است، اما با تکنولوژیهای روز و انجام اقدامات

این میزان قابلیت افزایش خواهد داشت.
بر بحث  داشت که علاوه  توجه  باید  داشت:  بیان  وی 
تکنولوژی، میزان استخراج نفت از مخازن به ویژگیهای 

طبیعی هر مخزن نیز بستگی دارد.
شرکت ملی  مناطق نفت خیز جنوب به عنوان بزرگ ترین 
شرکت تابع شرکت ملی نفت ایران با ۴۵ میدان نفتی در 
وسعت افزون بر 70 هزار کیلومتر مربع در محدوده پنج 
استان جنوب و جنوب غرب کشور، حدود ۸۰ درصد نفت 
خام و ۱۶ درصد گاز کشور را تولید می کند. در این قلمرو 
وسیع نفتی میدانهای بزرگی همچون اهواز، گچساران، 
قرار  بی بی حکیمه  و  پارسی  و  کرنج  آغاجاری،  مارون، 

دارند.

رئیس گروه پیشگیری دانشگاه علوم پزشکی مشهد گفت: 
وزارتخانه وعده داده تا پایان این هفته یا واکسن آسترازنکا 
را برای تزریق دز دوم تامین می کند و یا دستورالعملی 
مبنی بر اینکه افراد در صورت نبود این واکسن برای دز 

دوم چه کاری باید انجام دهند، ارسال خواهد کرد.
زهرا نهبندانی در خصوص کمبود واکسن آسترازنکا اظهار 
کرد: مساله کمبود دز دوم واکسن آسترازنکا یک مشکل 
در سطح کشور است و در همین سطح برای تزریق دز دوم 
این واکسن به چالش برخورده ایم. تا وزارت این واکسن 
را تامین نکند، دانشگاه ها نمی توانند نیاز متقاضیان را 

تامین کنند.
خصوص  در  خبری  لحظه  این  تا  کرد:  تصریح  وی 
زمینه  این  در  اقدام  برای  بهداشت  وزارت  دستورالعمل 

دریافت نکرده ایم، نهبندانی در خصوص موجودی واکسن 
آسترزانکا گفت: موجودی این واکسن برای دز دوم تزریق 
شده و هم اکنون ذخیره آسترازنکا به اتمام رسیده است. 

وی در پاسخ به این سوال که آیا برای آن بخش از کادر 
واکسن  واکسیناسیون،  ابتدایی  دوران  در  که  درمان 
اسپوتنیک تزریق کرده اند اما دز دوم دریافت نکرده اند، 
واکسن موجود است یا خیر، تصریح کرد: تمام همکاران 
کادر درمان که در بهمن و اسفند سال پیش و فروردین  
ماه امسال واکسن اسپوتنیک تزریق کرده اند، دز دوم را 
نیز دریافت کردند. در حال حاضر برای نوبت دوم واکسن 
اسپوتنیک هیچ مشکلی وجود ندارد و اگر کسی باشد 
که دز دوم را دریافت نکرده، می تواند با مراجعه به مراکز 

واکسیناسیون تزریق دوم را انجام دهد.

»مدیرعامل شرکت ملی مناطق نفت خیز جنوب« مطرح کرد:

۱۱۵ میلیارد دلار به ارزش ذخایر نفتی مناطق نفت خیز جنوب افزوده شد

»رئیس گروه پیشگیری دانشگاه علوم پزشکی مشهد« تشریح کرد؛

کمبود آسترازنکا رفع می شود؟

البرز

فرماندار فردیس گفت: امیدواریم بیمارستان فردیس تا 
چند ماه آینده به بهره برداری برسد، ابوالفضل اینانلو روز 
دولت  در هفته  کرد:  اظهار  در جمع خبرنگاران  گذشته 
امسال در مجموع ۳۲ پروژه افتتاح می شود که ۲۴ مورد از 

آنها خصوصی و هشت پروژه نیز دولتی است.
وی ادامه داد: مجموع اعتبار تخصیص یافته برای این 
پروژه ها ۷۷۳ میلیارد تومان است که حدود ۷۰۰ میلیارد 
تومان آن با سرمایه گذاری بخش خصوصی به سرانجام 
رسیده است، با بهره برداری از این پروژه ها برای ۲۲۳ نفر 

اشتغال پایدار ایجاد می شود.
فرماندار فردیس در ادامه با اشاره به ضعف زیرساخت های 
درمانی در این شهرستان اضافه کرد: هرچند از زمان شیوع 
کرونا تا کنون کادر بهداشت درمان و همه عوامل درگیر 
با توام توان تلاش کرده اند که مردم کمترین آسیب را 
ببینند ولی با توجه به ضعف زیرساختی با چالش های 

زیادی مواجه هستیم.
این مسئول در خصوص بیمارستان فردیس هم اظهار کرد:  

قبل از این بارها قرار شد این مجموعه به بهره برداری 
برسد ولی به دلیل مشکلات پیش آمده چون کمبود منابع 

مالی، پیمانکار نتوانست از عهده تعهدات خود بربیاید.
فرماندار فردیس اضافه کرد: این بیمارستان در حال حاضر 
۹۰ درصد پیشرفت فیزیکی دارد و امیدواریم تا چند ماه 

آینده به بهره برداری برسد.
اینانلو در ادامه با اشاره به تلاش برای افزایش سهمیه 
آب فردیس از محل سد کرج و طالقان  و گفت: در حال 
بتوانیم  تا  هستیم  آب  ذخیره  برای  مخازن  جانمایی 

سهمیه جدید فردیس را جذب کنیم.
وی همچنین با اشاره به اینکه عدم هماهنگی اعضای 
شورای شهر در دوره اول به فردیس آسیب زیادی زد و 
پیگیری بسیاری امور را به تعویق انداخت، افزود: در چهار 
سال در این شهرستان هشت شهردار معرفی شد که واقعا 

در هیچ کجای کشور این تجربه تکرار نشده بود.
وی ابراز کرد: امیدوارم با وفاق شورای جدید، مشکلات 
این شهرستان به مرور حل شود و البته اگر باز هم تجربه 

یارکشی در شورای دوم تکرار نشود.
این مسئول گفت: علت ابتر ماندن بخشی از پروژه 
های عمرانی فردیس به ویژه در حوزه ترافیک همین 
تغییر مدام شهردار بود و امیدواریم در این دوره از 
به سمت حل  اصلح  انتخاب شهرداری  با  این شورا 

مشکلات پیش برویم.

»فرماندار فردیس« خبر داد:

امیدواریم بیمارستان فردیس تا چند ماه آینده به بهره برداری برسد

خوزستان

خراسان جنوبی
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فرهنگی

در  فرهادی«  »اصغر  ساخته  جدیدترین  »قهرمان«  فیلم 
زوریخ  جشنواره  در  خود،  بین المللی  نمایش  سومین 
سوئیس روی پرده خواهد رفت، هفدهمین جشنواره فیلم 
زوریخ ۲۳ سپتامبر )۱ مهر( با نمایش فیلم و فردا کشته 
خواهیم شد ساخته مایکل استاینر با موضوع به گروگان 
گرفته شدن یک زوج جوان سوئیسی به دست نیروهای 
طالبان در پاکستان افتتاح می شود و در روز ۳ اکتبر )۱۱ 
مهر( با نمایش گزارش فرانسوی ساخته وز اندرسون به کار 

خود خاتمه می دهد. 
این جشنواره معتبر سینمایی امسال میزبان میهمانی از 
سینمای ایران نیز هست. درام قهرمان به کارگردانی اصغر 
فرهادی در کنار کمدی این فقط یک دوره است، عزیزم 
)It is Just a Phase, Honey( به کارگردانی فلورین کالن 
فیلم  آلمانی،  مطرح  نویس  فیلمنامه  و  کارگردان  برکر 
زندگینامه آندریاس اشمیت شناگر و قهرمان سابق المپیک 
با عنوان »دنبال کردن خط« )Chasing the Line(، آن فرانک 
کجاست؟ )Where Is Anne Frank( ساخته آری فولمن، 
بدترین آدم دنیا )The Worst Person in the World( به 

 Velvet( کارگردانی یواخیم تریر و مستند ولوت آندرگراوند
Underground( ساخته تاد هینز به نمایش درخواهد آمد. 
برنامه کامل جشنواره زوریخ نهم سپتامبر )۱۸ شهریور ۱۴۰۰( 

منتشر خواهد شد.
فیلم قهرمان که در هفتادوچهارمین جشنواره فیلم کن 
بار اکران شد و جایزه بزرگ هیات داوران  اولین  برای 
را از آن خود کرد، داستان مردی به نام رحیم را روایت 
پسربچه  و یک  اولش جدا شده  از همسر  که  می کند 
مبتلا به لکنت زبان دارد. رحیم که سه سال به دلیل 
سعی  دوروزه  مرخصی  یک  در  بوده،  زندان  در  بدهی 
در  زودی  به  اما  دهد  تغییر  را  خود  سرنوشت  می کند 
تاری تنیده شده از دروغ های مصلحتی گرفتار می شود. 
مجله ورایتی چندی پیش نیز در مطلبی از این فیلم به 
عنوان یکی از شانس های کسب جایزه بهترین فیلم در 

اسکار ۲۰۲۲ یاد کرده بود. 
فیلم فرهادی علاوه بر جشنواره زوریخ در ویترین پاییزه 
جشنواره بین المللی فیلم میامی از بهترین های سینمای 

جهان نیز به نمایش گذاشته می شود.

فیلم کوتاه سایکو به کارگردانی مصطفی داوطلب به بخش 
رسمی آثار کوتاه داستانی دهمین دوره جشنواره بین المللی 

فیلم کوتاه »ریورائو« در اسپانیا راه یافت.
 Riurau Film( »جشنواره بین المللی فیلم کوتاه »ریورائو
Festival( رویدادی بین المللی است که به همت انجمن 
غیرانتفاعی »مدرسه سینمایی ریورائو« )ECRR( در سال 
برگزاری  از  هدف  شد.  تاسیس  میلادی(   ۲۰۱۲(  ۱۳۹۱
جشنواره بین المللی فیلم کوتاه »ریورائو« ایجاد فضایی 
مناسب برای ملاقات فیلمسازان، رقابت آثار هنری از سراسر 

جهان و نشر و توسعه فرهنگی است.

این جشنواره در پنج بخش اصلی برگزار می شود که از میان 
آنها می توان به مسابقه آثار کوتاه داستانی، آثار کوتاه با 

مضمون اجتماعی و آثار محیط  زیستی اشاره کرد.
فیلم کوتاه »سایکو« با نام بین المللی»Psycho«، بیست 
شهریورماه برابر با ۱۱ سپتامبر میلادی در بخش رقابتی آثار 
کوتاه جشنواره بین المللی فیلم کوتاه »ریورائو« به نمایش 
در می آید و برای جوایز اصلی جشنواره در این بخش به 

رقابت می پردازد.
در سایکو به کارگردانی مصطفی داوطلب، زن جوانی با بازی 
رویا حسینی، همسر خود سایکو را که از بیماری حاد روحی 

رنج می برد به آسایشگاه روانی می برد. با درگیری لفظی میان 
سایکو و راننده، اما، اتفاق دیگری رقم می خورد.

نخستین حضور جهانی سایکو در بخش مسابقه  بیست و 
چهارمین دوره جشنواره فیلم »جانز هاپکینز« در آمریکا بود و 
به  تازگی در بخش مسابقه آثار کوتاه داستانی سیزدهمین دوره 
جشنواره بین المللی »ایسلانتیا سینه فروم« به نمایش درآمد.

سایکو همچنین در رویدادها و جشنواره های داخلی از جمله 
جشنواره بین المللی فیلم کوتاه تهران، جشنواره بین المللی 
دانشجویی نهال و جشنواره فیلم و عکس »امید« حضور 

داشته است.
این فیلم در سی و هفتمین دوره جشنواره بین المللی 
فیلم  کوتاه تهران نامزد دریافت جایزه بهترین فیلمنامه 
توسط مصطفی داوطلب شد، در هفدهمین دوره جشنواره 
بین المللی دانشجویی »نهال« نیز موفق به کسب جایزه 
بهترین تدوین توسط مصطفی داوطلب و دیپلم افتخار 

بهترین بازیگر برای محمد نریمانی شد.
رضا عموزاد در نقش سایکو، رویا حسینی در نقش همسر 
سایکو و محمد نریمانی در نقش راننده بازیگران این فیلم 
کوتاه هستند، پخش بین المللی فیلم کوتاه سایکو برعهده 
»شمید فیلم« است، دهمین دوره جشنواره بین المللی 
فیلم کوتاه »ریورائو« )Riurau Film Festival( ۳۰ مرداد )۳۱ 
اوت( به  صورت حضوری آغاز به کار کرد و تا ۲۰ شهریورماه 

مصادف با ۱۱ سپتامبر ادامه خواهد داشت.

»قهرمان« در جشنواره زوریخ روی پرده می رود

جشنواره فیلم کوتاه »ریورائو« میزبان »سایکو« ایرانی

ورود »جیمز باند« به دنیای 
جشنواره های سینمایی

هفدهمین جشنواره فیلم زوریخ که از ۲۳ سپتامبر تا ۳ اکتبر )۱ 
تا ۱۱ مهر ۱۴۰۰( در سوئیس برگزار می شود، در فهرست فیلم های 
منتخب خود میزبان فیلم جاسوسی زمانی برای مردن نیست 
خواهد بود. این فیلم که بیست و پنجمین قسمت از مجموعه 
باند است، روز ۲۸ سپتامبر )۶ مهر ۱۴۰۰(  سینمایی جیمز 
همزمان با اولین نمایش خود در لندن، در جشنواره زوریخ اکران 

می شود.
به گفته کریستین یونگن )Christian Jungen( دبیر هنری 
جشنواره زوریخ، این اولین بار است که یک قسمت از مجموعه 
جیمز باند به فهرست رسمی یک جشنواره سینمایی راه می یابد، 
فیلم زمانی برای مردن نیست روز ۳۰ سپتامبر )۸ مهر( توسط 
کمپانی یونیورسال پیکچرز اینترنشنال در انگلیس و ایرلند 
اکران خواهد شد و ۸ اکتبر )۱۶ مهر( توسط ام جی ام در آمریکا. 
ماجراهای این فیلم از جایی شروع می  شود که جیمز باند خود 
را بازنشسته کرده و در جزایر جامائیکا وقت می گذارند تا این که 
به درخواست یکی از دوستان قدیمی خود درگیر یک پرونده آدم 
ربایی می شود و در تلاش برای حل آن رد تبهکاری را می زند که 
به یک فناوری جدید و خطرناک مسلح است و امنیت جهان 

را تهدید می کند.
زمانی برای مردن نیست ابتدا قرار بود آوریل گذشته )فروردین/ 
اردیبهشت ۹۹( روی پرده برود؛ اما با شیوع و گسترش کرونا 
اکران آن یک بار به ماه نوامبر )آبان/ آذر ۹۹( و سپس به سال 
۲۰۲۱ میلادی موکول شد. این فیلم که به کارگردانی کری 
فوکوناگا و بازی دنیل کریگ، رامی مالک، لاشانا لینچ و آنا دو 
آرماس ساخته شده، یکی از اولین فیلم ها در فهرست فیلم های 
بزرگ هالیوودی بود که به دلیل شیوع کرونا و محدودیت های 
ناشی از تعطیلی سینماها در بازارهای جهانی از فهرست اکران 
خارج یا به صورت دیجیتال اکران شدند. هفدهمین جشنواره 
فیلم زوریخ با درام و فردا کشته خواهیم شد ساخته مایکل 
استاینر درباره داستان یک گروگان گیری به دست نیروهای 
طالبان افتتاح می شود و با نمایش فیلم گزارش فرانسوی به 

کارگردانی وس اندرسون به کار خود پایان خواهد داد.

یکی از زیباترین پرتره های
 پیکاسو زیر چکش حراج

یکی از زیباترین پرتره های »پابلو پیکاسو«، پاییز امسال در 
لس آنجلس به مزایده گذاشته می شود، پابلو پیکاسو نقاش و 
مجسمه ساز معروف اسپانیایی و از تاثیرگذارترین چهره های 
هنری سده بیستم به سبب آثار تحسین برانگیز و سبک و دید 
خلاقانه و متفاوتی که داشت، پای ثابت حراج های هنری مهم 
و سطح بالا در جهان است. چندی پیش خبر آمد که حراجی 
ساتبیز اکتبر امسال )آبان ۱۴۰۰( به مناسبت صدوچهلمین 
از  او  از شاهکارهای  برخی  برجسته  این هنرمند  تولد  سال 
مجموعه هنر زیبای گروه هتل های ام جی ام/MGM  را در شهر 
لس آنجلس به حراج می گذارد. نگین این حراجی پرتره زنی با 
که  است   )Femme au béret rouge-orange( نارنجی  کلاه 

پیکاسو در سال ۱۹۳۸ از محبوبش ماری ترز والتر کشید.
ارزش تخمینی تابلوی زنی با کلاه نارنجی چیزی در حدود ۲۰ تا ۳۰ 
میلیون دلار برآورد شده است. کارشناسان دلیل این قیمت تخمینی 
 Flaming( بالا را تشابه فضای این تابلو با نقاشی ژوئن سوزان
June( شناخته شده ترین اثر فردریک لیتون، نقاش و مجسمه ساز 
انگلیسی، عنوان کرده اند. پابلو پیکاسو به عنوان نقاش، مجسمه ساز، 
طراح صحنه و متخصص چاپ دستی و از بزرگ ترین و تأثیرگذارترین 
هنرمندان سده بیستم به حساب می آید که از پایه گذاران مکتب 
کوبیسم بود؛ هنرمندی که در تمام دوران زندگی خود دست از 
جستجوگری و تجربه برنداشت و خالق اثرهای ماندگاری شد. این 
هنرمند پر کار و اثرگذار سده بیستم میلادی در هشتم آوریل ۱۹۷۳ 
میلادی در حالی که به اتفاق همسرش ژاکلین روک دوستانشان را 

برای صرف شام پذیرایی می کرد بر اثر حمله قلبی درگذشت.

ایام در سال های نچندان دور،  یادش بخیر، در همین 
به  اصلا  که  داشت  وجود  زندگی مان  در  مواردی  چه 
شرایطِ  به  باتوجه  اکنون  اما  نمی آمد  هم  چشممان 
بحرانی که داریم، درمی یابیم که چه چیزهایی داشتیم 

و قدر ندانستیم!

در گذشته رفاقت ها واقعی بود، هر کس که ادعای داشتن 
رفیق داشت، آن را با دنیا هم عوض نمی کرد، گرچه اگر 
معضل کرونا را هم فاکتور بگیریم، بدون تعارف، حتی 
بدون کرونا هم در جامعه ما نه رفاقتی وجود داشت، نه 
صله رحم و نه حتی احترام به بزرگتر و... با ورود به عصر 
دیجیتال، همه چیز رنگ عوض کرد و زندگیِ ما، رنگ و 
بویی دیگر گرفت، حتی در هم نشینی های خانوادگی الان 
هم، دیگر به جای صحبت کردن، پیر و جوان، بزرگ و 
کوچک سر در تلفن همراه خود دارند و مشخص نیست، با 

وضعیت موجود، شرایط آیندگان چه خواهد شد.
از  بسیاری  است،  شده  باعث  کرونا  اکنون  اینکه  در 
رفت وآمدها کم تر شود که شکی نیست، اما به عقیده 
نگارنده، قبل از این هم، رفت وآمدهایمان چندان پررنگ 

تمام  علی رغم  کرونا  تفاصیل،  این  تمام  با  اما  نبود، 
مصائبش به ما آموخت که انسان باشیم و قدر یکدیگر را 

بیشتر بدانیم، زیرا شاید فردایی نباشد!
تورم، طلاق،  اعتیاد،  فقر،  درباره  کرات  به  این مدت  در 
کرونا، گرانی مسکن و خیلی دیگر از معضلات جامعه 
نوشته ایم، اما شاید نوشته های ما حتی یک درصد هم در 
بهتر شدن شرایط تاثیری نداشته بعضی مواقع واقعا به 
این نتیجه می رسم که از این نوشتن بی حاصل چه سود؟

در آخر باید گفت اینجا دیگر باران نخواهد بارید، دیگر 
از مهر محبت و  پر  به آن دوران گذشته و  قرار نیست 
بر این است  رفاقت های خالص برگردیم، فقط امید ما 
شاید با ریشه کن شدن معضلات اجتماعی موجود، کمی 

انسان تر باشیم!

جهان سینما

هنرهای تجسمی

ای کاش انسان تر باشیم؛

اینجا دیگر باران هم نمی بارد!

تلنگر

سینما و تئاتر

فرشید گله داری

 نویسنده و خبرنگار

مشکلات گوارشی علامت ابتلا به کرونا دلتا است مگر خلافش ثابت شود!
محمد امانی فوق تخصص گوارش و کبد اعلام کرد: در شرایط فعلی، اگر افراد علائم واضح گوارشی مانند اسهال، دردهای شکمی، تهوع و استفراغ، 
درد معده و بی اشتهایی داشته باشند، به عنوان مبتلا به بیماری کرونا محسوب میشوند مگر خلاف آن ثابت شود، هرچند احتمال مثبت بودن 
تست تشخیصی PCR این بیماران از مبتلایان به علایم ریوی کمتر است اما افراد در صورت بروز علایم گوارشی بهتر است اصول بهداشتی را به 

دقت رعایت کنند. افرادی که مشکوک، شستشوی مرتب دست ها را انجام دهند و در صورت امکان از سرویس بهداشتی جداگانه استفاده کنند.
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ورزشی

اخبار ورزشی

از هفته دوم مسابقات انتخابی جام جهانی؛

ساعت دیدار ایران و عراق 
مشخص شد

تیم ملی ایران و عراق ساعت ۲۲:۳۰ به وقت تهران در دوحه 
قطر به میدان خواهند رفت، تیم های ملی ایران و عراق از هفته 
دوم مسابقات انتخابی جام جهانی به مصاف هم خواهند رفت. 
تیم ملی عراق روز شانزدهم شهریور میزبان ایران است ولی به 
علت محدودیت های بهداشتی و امنیتی و صادر نشدن مجوز 
میزبانی در خاک خود، در ورزشگاه خلیفه دوحه قطر از ایران 

میزبانی خواهد کرد.
با اعلام کنفدراسیون فوتبال آسیا، این دیدار از ساعت ۲۲:۳۰ 
به وقت تهران در استادیوم پیشرفته و مدرن خلیفه قطر 
برگزار می شود که از ورزشگاه های میزبان جام جهانی و دارای 

سیستم های خنک کننده است.
پیش از این دیدار، روز یازدهم شهریور، تیم ملی ایران به 
مصاف سوریه می رود و عراق باید در کره جنوبی با این کشور 
دیدار کند. پیش از این ایران و عراق حدود دو ماه قبل در پایان 
دور دوم انتخابی جام جهانی در بحرین به مصاف هم رفته 
بودند که شاگردان اسکوچیچ با یک گل عراق را شکست دادند. 
بازی رفت همین دیدار با حساب دو بر یک به نفع عراقی ها 

تمام شده بود.

افتخاری برای جامعه ورزش؛

 قضاوت گلاره ناظمی و چهار داور 
زن در جام جهانی فوتسال

گلاره ناظمی در کنار چهار داور زن دیگر در رقابت های جام 
جهانی فوتسال قضاوت خواهند کرد، نهمین دوره رقابت های 
جام جهانی فوتسال از ۲۱ شهریور به میزبانی لیتوانی برگزار 
می شود و تیم فوتسال ایران نیز یکی از ۲۴ تیم حاضر در این 
پیکارهاست. جدا از تیم ایران، داوری فوتسال کشورمان نیز در 
جام جهانی نماینده دارد و ابراهیم محرابی افشار در کنار گلاره 
ناظمی دو داور ایرانی حاضر در این پیکارها هستند، این برای 
اولین بار است که دو داور از ایران در این مسابقات سوت می 
زنند، همچنین برای اولین بار فیفا از ۵ داور زن برای قضاوت 
جام جهانی مردان استفاده خواهد کرد، در شرایطی که ۳۹ داور 
از ۶ قاره برای قضاوت در این رقابت ها برگزیده شدند گلاره 
ناظمی از ایران در کنار چهار داور زن دیگر در مسابقات جام 

جهانی ۲۰۲۱ قضاوت خواهند کرد.

رئال مادرید همچنان ناکام در جذب ام باپه؛

پاری سن ژرمن پیشنهاد دوم رئال 
را هم رد کرد

پاری سن ژرمن پیشنهاد 180 میلیون یورویی رئال مادرید برای 
جذب کیلیان ام باپه را رد کرد، رئال مادرید سخت در تلاش 
است که تا قبل از بسته شدن پنجره نقل و انتقالات تابستانی 
کیلیان ام باپه را جذب کند، رئال پیشنهاد دوم خود را برای 
جذب ام باپه که 180 میلیون یورو بود ارائه داد اما باشگاه پاری 
سن ژرمن این پیشنهاد را هم رد کرد. پاری سن ژرمن برای 
فروش ام باپه 2020 میلیون یورو می خواهد این در حالی 
است که رئال ابتدا 160 میلیون یورو و در بار دوم هم 180 
میلیون یورو پیشنهاد داده است که هر دو توسط تیم پاریسی 
رد شده است، بعید به نظر می رسد که با این شرایط ام باپه 
راهی رئال مادرید شود. چرا که اختلاف دو باشگاه زیاد است. 
ام باپه تا تابستان 2022 با پاری سن ژرمن قرارداد دارد و این 
باشگاه پاریسی در صورتی که قرارداد او را تمدید نکند این 
بازیکن در تابستان به صورت مجانی تیم را ترک خواهد کرد، 
لئوناردو مدیر ورزشی باشگاه پاری سن ژرمن اعلام کرد که نظر 
ام باپه هنوز تغییر نکرده است تا جایکه او حاضر به تمدید 

قرارداد نیست و دوست دارد راهی رئال مادرید شود.

سوژه

پیش از آنکه وزیر ورزش و جوانان به دفتر کار خود 
در خیابان سئول برود، تلاش ها جهت تقرب به وی 
افراد مختلف جهت  و  فدراسیون ها  روسای  از سوی 
از سوی برخی  او روز افزون شد. این اقدام  انتخاب 
مقبول  ورزش  عرصه  واقعی  تلاشگران  و  بزرگان 
می نماید زیرا آنان از بن دندان و صمیم قلب به خاطر 
اینکه فردی از بطن ورزش در جایگاه واقعی خود قرار 
گرفته خوشحال اند. به همین دلیل حساب این جمع 
با آنان که تا دیروز مفتخر به حمایت دولت قبلی و 
وزیر ورزش پیشین بودند با کسانی که عوامل شان را 

برای تخریب وزیر فعلی بسیج کرده بودند جداست. 
همچنین مردودین عرصه ورزش، چسبیده ها و کسانی 
سرخم  مخالف  و  موافق  باد  برابر  در  بید  چون  که 
می کردند باید بدانند پیش دستی در ارسال پیام تبریک 
و تقرب آن ها مانع کشف حقایق نخواهد شد. برخی 
اشغال  را  ورزشی  مناصب  ناحق  به  که  افراد  این  از 
هنر  حاشیه پردازی  جز  حضور،  دوران  طی  و  کرده 
به مسیر  این  از  بیش  نمی توانند  نداشته اند  دیگری 
ناصواب خود ادامه دهند. جای شگفتی است فردی 
شده،  سپری  وی  مسئولیت  دوران  مدت هاست  که 
از ضعف  استفاده  با  و  رسمی  ابلاغ  بدون  همچنان 

عنوان  با  مربوطه  فدراسیون  در  ورزش  مسئولین 
رئیس حکم صادر و امضا می کند. همین 

فرد از جمله اولین نفرات برای وزیر 
فرستد؟  می  تبریک  پیام  ورزش 
در  جمهور  رئیس  اینکه  نه  مگر 
قرمز  دولت، خط  کابینه  از  دفاع 
پاک دستی  اصل  رعایت  را  خود 
دولتی  چنین  در  کرده  عنوان 
ترفندهای  با  که  افراد  حضور 

مختلف برای بقای خود تلاش می کنند قابل پذیرش 
نیست. دکتر رییسی چه در مقام رییس قوه قضاییه 
فساد  بر  بارها  انتخاباتی  تبلیغات  دوران  و چه طی 
از  نیز  مردم  اینکه  است. ضمن  کرده  تاکید  ستیزی 
وی جز این انتظار ندارند که وزرای دولت او در مبارزه 
با هرگونه ناهنجاری کوتاه بیایند. تحت این شرایط، 
موافق  وی  فعالیت  ادامه  با  نظارتی  نهاد  که  کسی 
نیست، چه تصوری از وزیر جدید ورزش در ذهن خود 

دارد که از آمدن وی اظهار خشنودی می کند؟ 
سر  می توانند  همچنان  کنند  می  گمان  عده ای 
مسئولین ورزش را شیره بمالند و یک رشته مهم را 
بازیچه خواسته های خویش قرار دهند. مسئولی که 
چشم خود را بر این ناهنجاری ها و خودخواهی ها می 
بندد نیز باید جوابگو باشد. فردی که هیچ هویت و 
سابقه ای در ورزش ندارد اما 
با قبضه کردن 

چند مسئولیت مهم ورزشی بیشترین بهره را از ورزش 
می برد با کدام پیشینه خود را یار دکتر سجادی و 
کند؟  خطاب  بی وجدان  روسیاهان  را  او  منتقدین 
جامعه ورزش همواره با حضور یک چهره ورزشی مانند 
سجادی در راس وزارتخانه مربوطه موافق بوده، البته 
حساب منتقدین و نمایندگان مخالف مجلس که به 
به  ورزش  پیشنهادی  وزیر  در خصوص  وظیفه  حکم 
صراحت اعلام موضع کردند با چسبیدگان ورزش که 
بنا به ضرورت، امروز خود را هوادار وزیر جدید ورزش 

قلمداد می کنند جداست.
سجادی  دکتر  جمله  از  وزرا  کلیه  از  جمهور  رییس 
خواسته اهتمام خود را صرف شفافیت در عملکرد و 
مبارزه با ضعف مدیریت در مجموعه تحت نظر کنند 
به همین دلیل اکنون زمان آن فرارسیده با توجه به 
بازی های  در  فدراسیون های  برخی  ضعیف  عملکرد 
فدراسیون هایی که وعده  ایضا مسئولین  و  المپیک 
صرف  با  نهایت  در  اما  داده  را  المپیک  در  حضور 
هزینه های فراوان به این مهم دست نیافتند ملاحظات 
لازم در مورد ایشان درنظر گرفته شود. برخی از همین 
افراد پرونده باز در دادسرا دارند اما به جای اینکه خود 
را جمع و جور کرده و به ترک پست بیندیشند تلاش 
می کنند در دولتی که با شعار فسادستیزی برسرکار 

آمده، همچنان به حضور بی ثمرخود ادامه دهند. 
ورزش کشور نیاز به پوست اندازی و تفکرات تازه دارد. 
این پوست اندازی و نگرش تازه جز با طرح ایده های 
تازه، به کارگیری نیروهای مخلص و یک دل و طرد و 
نفی چسبیدگان این عرصه میسر نیست.  جامعه ورزش 
از وضعیت موجود رضایت ندارد و انتظار اکثریت از 
اتخاذ مواضع درست و  با  تا  دکتر سجادی آن است 
اصولی، این نارضایتی ها را به حداقل برساند. 
و  واقعی  زحمتکشان  کافیست 
ایده پردازان مورد توجه واقع 
حاضری خورها  و  شوند 
به حاشیه رانده شوند 
مسیر  صورت  آن  در 
بیش  موفقیت های 
هموار  پیش  از 

خواهد شد.

آقایانِ حزب باد؛

تکاپوی چسبیده های ورزش جهت تقرب به وزیر جدید

محمدرضا کاظمی

 نویسنده و روزنامه نگار

ورزش کشور نیاز به پوست اندازی و تفکرات تازه دارد. این پوست اندازی و نگرش تازه جز با طرح 
ایده های تازه، به کارگیری نیروهای مخلص و یک دل و طرد و نفی چسبیدگان این عرصه میسر نیست.  جامعه 

ورزش از وضعیت موجود رضایت ندارد و انتظار اکثریت از دکتر سجادی آن است تا با اتخاذ مواضع درست و 
اصولی، این نارضایتی ها را به حداقل برساند. کافیست زحمتکشان واقعی و ایده پردازان مورد توجه واقع شوند و 

حاضری خورها به حاشیه رانده شوند در آن صورت مسیر موفقیت های بیش از پیش هموار خواهد شد.

سرمربی تیم ملی ایتالیا تمام بازیکنانی که برای یورو ۲۰۲۰ 
دعوت کرده بود را برای بازیهای انتخابی یورو نیز دعوت کرد، 
روبرتو مانچینی ۳۴ بازیکن خود را برای بازیهای مقدماتی 
جام جهانی مقابل بلغارستان، سوئیس و لیتوانی اعلام کرد 
در حالی که لئوناردو اسپینازولا مصدوم تنها غایب فهرستی 

بود که او برای یورو ۲۰۲۰ اعلام کرده بود.
ایتالیا در ۲ سپتامبر در فلورانس با بلغارستان بازی می کند 
و سه روز بعد در بازل به مصاف سوئیس می رود و سپس 

میزبان لیتوانی در رجیو امیلیا است. 
روبرتو مانچینی ، سرمربی تیم ملی ایتالیا  تمام بازیکنان 
خود را که در یورو ۲۰۲۰ حضور داشتند دعوت کرد و نشان 
داد کاملا به انتخاب های خود اعتقاد دارد و هیچ تغییری 
نداشت و تنها مجبور بود اسپینازولای مصدوم را خط بزند، 
زانیولو هافبک رم پس از بهبودی از مصدومیت به تیم 
ملی کشورش بازگشت، ایتالیا رکورد ۳۵ بازی پیاپی بدون 

شکست را در اختیار دارد و قهرمان یورو ۲۰۲۰ است.

بدون تغییر در راه انتخابی یورو؛

اعتقاد مانچینی به تیم قهرمان ایتالیا در یورو ۲۰۲۰

فوتبال اروپا

»حضرت علی)ع(« می فرمایند:
اعِْجابُ المَْرْءِ بنِفَْسِهِ دَلیلٌ عَلی ضَعْفِ عَقْلهِِ.

فخر کردن انسان به خودش، نشانه کم عقلی او است.
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ورزشی

بدون شک استقلالی ها با فرهاد مجیدی فصلِ متفاوتی را 
تجربه خواهند کرد، آبی ها فصل نقل و انتقالاتِ غیرقابل 
انتظاری را سپری می کنند و استقلال لیگ بیست و یکم، 
قطعا یک تیم غیرقابل پیش بینی، نیز خواهد بود، اما جدا 
از شرایط تیمی آبی ها که در پایان نقل و انتقالات بهتر 
نگرش  تغییر  کرد، یک  آن صحبت  در خصوص  می توان 
۳۶۰ درجه ای از سرمربی استقلال، اتفاقِ اصلی این روزهای 

استقلالی ها است.
از فصلِ گذشته که فرهاد مجیدی جانشین محمود فکری 
شد، به مرور زمان اختلافات او و مدیریت باشگاه بیشتر 
تغییر  هم،  آبی ها  مدیره  هیات  در  تغییر  حتی  و  شد 
محسوسی در روابطِ تیره فرهاد و مدیران استقلال ایجاد 
نکرد، اما با پایانِ لیگ بیستم، در اولین تمرین استقلالی ها، 
فرهاد مجیدی سرمربی این تیم، در صحبت هایی هم از 
تلاش های مدیریت باشگاه ها قدردانی کرد و هم زبان به 
تحسینِ اسپانسر آبی ها که پیش از این موردِ انتقاد شدید 

سرمربی استقلال قرار گرفته بود، گشود.
این تغییر رویه فرهاد مجیدی، از چند منظر قابل بحث 
است، در ابتدا می توان به این موضوع اشاره کرد که قطعا 
باشگاه، می تواند  مدیریتی  تیم  و  کادرفنی  روابط حسنه 
اتفاقی خوشاید برای هر تیمی باشد، اما این تغییر دیدگاه 
بزرگ و حتی عجیب فرهاد نسبت به مدیریت باشگاه، بیش 

از یک اتفاق معمولی قابل تامل است.

سرمربی  نگرش  تغییر  از  که  چیزی  آن  اول،  وهله  در 
به  رسیدن  برای  فرهاد مجیدی  است،  استقلال مشخص 
خواسته هایش و موفقیت استقلال، با مدیریت باشگاه صلح 
کرده است، گرچه بدون شک، هر دو طرف اختلافاتِ جدی 
بایکدیگر دارند، اما همان طور که گفتیم، این صلح در برهه 
حساس پیش فصل و نقل و انتقالات، خبر بسیار خوبی برای 

هواداران استقلال است.
اما از یک جهت، این تغییر نگرش، بار مسئولیت فرهاد 
مجیدی را در قامت سرمربی استقلال در جدالِ سرنوشت ساز 
آبی ها با الهلالِ قدرتمند عربستان و لیگ بیست و یکم 
بیشتر می کند، بدون شک رضایت فرهاد از مدیریت باشگاه، 
آن هم در فصل نقل انتقالاتی که آبی ها حداقل ۵ مهره 
بزرگی  داده اند و چندان هم خرید  از دست  را  اصلی شان 
نداشته اند، جای هیچ گله و شکایتی را از مدیران استقلال 

باقی نمی گذارد.
البته این موضوع هم تا یک حدی، چندان نمی تواند آبی ها 
را در دردسر بیاندازد، اما نقشِ فرهاد برای هواداران را در لیگ 
بیست و یکم، متفاوت تر خواهد کرد، زیرا باتوجه به سالیانی 
که دست استقلالی ها از رسیدن به جام لیگ برتر کوتاه بوده 
است، این فصل، هواداران استقلال توقعی جز کسب جام از 

تیم مجیدی نخواهند داشت.
تیمی که در این فصل، توسط خودِ فرهاد مجیدی بسته 
شده و با اعلام سرمربی تیم، مدیریت باشگاه هم نهایت 
این شرایط  با  داشته، پس  عوامل  با همه  را  همکاری 
و  مجیدی  از  استقلال  هواداران  انتظار  آتی،  فصل  در 
تیمش بیش از این خواهد بود و البته بهانه ای هم مورد 
قبول واقع نخواهد شد، به هر جهت سیاستی که فرهاد 
مجیدی در پیش گرفته است، در کنارِ تزریق آرامش و 
پیشبرد اهدافِ او و تیمش، مسئولیت گرانی را برای خود 
او به وجود آورده است، البته ممکن است در پی این 
تغییر رویه فرهاد اتفاقات غیرمتقربه دیگری نیز رخ دهد!

بهرحال در آینده نزدیک مشخص خواهد شد که این سیاست 
فرهاد در صلح با مدیریت، از روی حُب علی بوده یا 

بغض معاویه! باری؛ لیگ بیست و 
یکم، یکی از حساس ترین فصول 

باشگاه استقلال است.
آبی ها  سرمایه سوزی های 
فصل  چند  در  نیمکت،  روی 
و  رسیده  خود  اوج  به  اخیر 
معدود  از  مجیدی  فرهاد 
مانده  باقی  سرمایه های 
استقلال روی نیمکت آبی ها 
است، فصل بیست و یکم، 
آبی ها،  برای  جهت  هر  به 
بسیار حیاتی است، از یک سو 

استقلالی ها برای پایانِ طلسم 
عدم قهرمانی چندین ساله شان، 

قهرمانی  جام  کسب  به  تنها 
می کنند  فکر  لیگ برتر 

از طرفی، فرهاد  و 
در  مجیدی 
حساس ترین 

و مهم ترین 

فصلِ مربیگری اش قرار گرفته است، فصلی که می تواند 
مجیدی  موفقیت  دهد،  نشان  او  به  را  سکه  روی  دو 
روی نیمکت  استقلال در فصل آتی می تواند، کلیدِ 
اسمترار حضور او به عنوان سرمربی در سالیان 
می تواند  او،  موفقیت  عدم  اما  باشد،  آینده 
کند، قطعا  فرهاد، غم انگیز  برای  را  شرایط 
دیگر  کنار  در  فرهاد،  نام  شرایط  این  در 
مهره های سوخته نیمکت داغِ آبی ها قرار 
دید،  باید  جهت  هر  به  گرفت،  خواهد 
شرایط استقلال و فرهاد در لیگ بیست 
و یکم چه خواهد شد، البته پیش درآمد 
نفس گیر دشوار  آبی ها، جدالِ  آتی  فصل 
استقلالی ها با الهلال عربستان خواهد بود 
شرایط  در  دیدار،  آن  نتیجه  یقینا  که 
تاثیرگذار  آبی ها،  آتی  فصل 

است.

در چهارمین روز از بازی های پارالمپیک توکیو روح الله رستمی 
در وزنه برداری صاحب مدال طلا و امان الله پاپی در دوومیدانی 
صاحب مدال نقره شدند، روز از بازی های پارالمپیک توکیو، روز 
گذشته نمایندگان ایران در رشته های تیروکمان، دوومیدانی، 
والیبال نشسته، بسکتبال با ویلچر و وزنه برداری رقابت کردند 
که روح الله رستمی در وزنه برداری صاحب اولین مدال طلای 
ایران در پارالمپیک شد و امان الله پاپی نیز در دوومیدانی نقره 

گرفت.
تیم های ملی والیبال نشسته و بسکتبال با ویلچر ایران نیز 
امروز مقابل رقبایشان به برتری رسیدند. دو نماینده ایران در 
تیرو کمان نیز با برتری مقابل حریفانشان به مرحله بعد راه 

یافتند.

تیروکمان:

علی سینا منشازاده در مرحله یک شانزدهم ماده کامپوند 
کلاس w ۲ تیر و کمان به مصاف کوآتس از آفریقای جنوبی 
رفت و توانست با برتری قاطع ۱۴۳ بر ۱۳۰ راهی مرحله بعد 

شود.
رمضان بیابانی در ماده کامپوند کلاس w ۲ در مرحله یک 
شانزدهم مقابل مارچانت از استرالیا قرار گرفت و در یک رقابت 
نزدیک و حساس با نتیجه ۱۴۱ بر ۱۳۹ به برتری رسید. این 
نتیجه در حالی رقم خورد که حریف بیابانی ورزشکار ۶۰ ساله 
استرالیایی بود و تا لحظه آخر هم برای رسیدن به برتری در 
این مسابقه تلاش کرد. در نهایت بیابانی با شایستگی راهی 

مرحله یک هشتم شد.

دوومیدانی:

بازی های    F۱۲ وزنه کلاس پرتاب  ماده  در  پاکباز  سامان 
المپیک پارالمپیک توکیو در رقابت با هفت پرتاب گر دیگر 
رکورد ۱۴.۲۹ متر را برجای گذاشت و در رده پنجم قرار گرفت.
امان الله پاپی در ماده پرتاب نیزه و کلاس ادغامی F۵۶ و
F۵۷  در کنار ۱۲ پرتابگر دیگر رقابت کرد. او در پرتاب اول 
رکورد ۴۷.۷۴ متر و در پرتاب دوم حدنصاب ۴۹.۵۰ متر را 
ثبت کرد و رکورد جهان و پارالمپیک شکست. پاپی در پرتاب 
سوم ۴۹.۲۶ متر و در پرتاب چهارم ۴۹.۵۶ متر پرتاب کرد و باز 
هم رکورد جهان و پارالمپیک را ارتقا بخشید. او در پرتاب پنجم 

پرتابی به طول ۴۷.۸۳ متر را ثبت کرد. البته حامد حیدری 
پرتابگر ایرانی الاصل تیم آذربایجان با حدنصاب ۵۱.۴۲ متر 
که در پرتاب پنجم خود به ثبت رساند و تمام رکوردهای پاپی 
را شکست و به مدال طلا رسید و پاپی دوم شد و به مدال 

نقره رسید.

والیبال نشسته: 

تیم ملی والیبال نشسته ایران در اولین دیدارش از بازی های 
پارالمپیک توکیو مقابل آلمان قرار گرفت و توانست در سه 
ست پیاپی و با نتایج ۲۳-۲۵، ۱۶-۲۵، ۱۷-۲۵ مقابل حریف 
خود به برتری برسد. بلند قامتان ایران توپ و میدان را کامل 
در اختیار داشتند و حریف فرصت عرض اندام را پیدا نکرد. 
والیبالیست های ایرانی باید روز دوشنبه به مصاف تیم ملی 

برزیل بروند.

بسکتبال با ویلچر: 

تیم ملی بسکتبال با ویلچر ایران امروز در سومین دیدار 
خود در بازی های پارالمپیک توکیو به مصاف الجزایر رفت 
که این بازی با نتیجه ۸۱ بر ۴۷    به سود ایران تمام شد. 
این نخستین برد تیم بسکتبال با ویلچر ایران در پارالمپیک 
توکیو بود که تیم ایران را در این رقابت ها ۴ امتیازی کرد. 
تیم ایران که در گروه دوم این رقابت ها قرار دارد، در دو 
بازی گذشته خود برابر استرالیا و آمریکا شکست خورده 

بود. چهارمین دیدار تیم ملی ایران ساعت ۹ صبح یک شنبه 
مقابل بریتانیا برگزار می شود.

وزنه برداری:

کیلوگرم  منهای ۸۰  دسته  رقابت های  در  رستمی  روح الله 
پاراوزنه برداری در رقابت با ورزشکارانی از چین، اوکراین، یونان، 
گرجستان، کلمبیا، ایتالیا و برزیل رقابت کرد. او در حرکت 
اول موفق به مهار وزنه ۲۲۵ کیلوگرمی شد و بعد از آن نیز 
وزنه ۲۲۸ کیلوگرمی را بالا برد. رستمی در سومین حرکت نیز 
وزنه ۲۳۴ کیلوگرمی را بالا برد و با مهار این وزنه نخستین 
مدال طلای ایران در پارالمپیک توکیو را به نام خود ثبت کرد. 
رستمی بعد از قهرمانی درخواست رکوردشکنی داد اما در مهار 

وزنه ۲۴۲ کیلوگرمی ناموفق بود.

فرهاد و استقلال در موقعیتِ مخاطره؛

»حبُ علی یا بغض معاویه«؛ مساله این است!؟

نتایج ورزشکاران ایران در چهارمین روز پارالمپیک توکیو؛ 

کسب ۲ مدال درخشان در وزنه برداری و دوومیدانی

یادداشت

پاراالمپیک

محمدرضا ولی زاده

  دبیر تحریریه

بازار سیاه برای داروی
 قارچ سیاه !

اسکن کنید
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اخبار ورزشی

سر الکس کلید انتقال کریستیانو؛

تماسی که سرنوشت رونالدو 
را تغییر داد!

انتقال کریستیانو رونالدو، ستاره  سر الکس فرگوسن کلید 
پرتغالی به منچستریونایتد بوده است، در ابتدای هفته گذشته 
و با غیبت کریستیانو رونالدو در ترکیب اصلی دیدار این تیم 
برابر اودینزه مشخص شد ستاره پرتغالی سودای جدایی در سر 
دارد و انتقال این بازیکن در نهایت عصر دیروز به اولدترافورد 
نهایی شد. این در حالیست که در ابتدا به نظر می رسید 
مقصد این ستاره ۳۶ ساله منچسترسیتی باشد، اما در نهایت 
کریستیانو رونالدو تصمیم گرفت به پیشنهاد تیم سابق خود 
پاسخ مثبت داده و دوباره بعد از ۱۳ سال راهی اولدترافورد شد.

اما نشریه منچستر ایوینینگ نیوز مدعی شد در این میان تماس 
ستاره پرتغالی با سرالکس فرگوسسن نقش مهمی در نهایی شدن 
این انتقال داشته است. بعد از آغاز مذاکرات یونایتد با کریستیانو 
رونالدو بود که تماسی بین این ستاره پرتغالی و سرمربی بزرگ و 
پرافتخار یونایتد برقرار شده و رونالدو تصمیم خود برای بازگشت 
به اولدترافورد را قطعی می سازد. حتی ریو فردناند نیز در مصاحبه 
ای مدعی شد بدون تماس با فرگوسن، محال بود کریستیانو 

رونالدو دوباره لباس یونایتد را بر تن کند.
رونالدو در دوران شش ساله حضور خود در یونایتد رابطه فوق 
با سرالکس فرگوسن داشت و این دوستی بعد  العاده ای 
از جدایی ستاره پرتغالی نیز ادامه یافت. شاید اوج دوستی 
رونالدو و فرگی زمانی رقم خورد که سرمربی اسکاتلندی بعد از 
قهرمانی پرتغال در یورو ۲۰۱۶ دقایقی منتظر رونالدو باقی ماند 
تا شاگرد سابق خود را در آغوش گرفته و این موفقیت بزرگ را 

به او تبریک بگوید.

فاجعه ای به نام آرتتا؛

با چهره واقعی یک بازنده محض 
روبرو شوید!

روزهای فاجعه بار آرسنال تکمیل شد و روز گذشته این تیم در 
هفته سوم لیگ برتر و در روزی که بدترین نمایش ممکن را 
ارائه داد، با پنج گل برابر منچسترسیتی مغلوب شده و به رتبه 
بیستم جدول لیگ برتر سقوط کرد. آرسنال در این سه هفته 
سه شکست برابر برنتفورد، چلسی و منچسترسیتی را تجربه 
کرده، 9 بار دروازه خود را باز شده دیده، حتی یک بار هم موفق 

به گلزنی نشده و در رتبه آخر جدول جا خوش کرده است.
آرسنال از همان دقیقه ابتدایی بازی امروز برابر سیتی در قالب 
یک تیم بازنده وارد میدان شده و حرفی برای گفتن نداشت. 
دروازه برند لنو در 11 دقیقه ابتدایی دو بار باز شد و اگر این دروازه 
بان آلمانی نبود شاید آرسنال با نتیجه ای سنگین تر مغلوب می 
شدد. توپچی ها در نیمه دوم مالکیت نازل و عجیب 9 درصد و در 
کل بازی آمار فقط 109 پاس را ثبت کرده و به معنای واقعی برابر 
حریف قدرتمند خود تسلیم شدند. عجیب اینجاست بین 92 تیم 
در چهار لیگ فوتبال در انگلیس تنها دو تیم آرسنال و شروزبری 

تاون هنوز موفق به گلزنی نشده اند.
آرسنال با این نتیجه دومین تیم در تاریخ لیگ برتر شد که در 
سه بازی اول خود در یک فصل شکست خورده و تفاصل منفی 
9 را به ثبت رسانده است. این اتفاق برای وولورهمپتون در سال 
2004-03 نیز رخ داد و این تیم در پایان فصل در انتهای جدول 
قرار گرفت. همچنین برای اولین بار از از فصل 1954-1954 

آرسنال در هر بازی ابتدایی خود مغلوب شد.
با این تفاسیر به نظر می رسد پروزه میکل آرتتا در آرسنال 
شکست خورده و احتمال دارد این سرمربی جوان به زودی 
شغل خود را از دست بدهد. اخباری مبنی بر احتمال حصور 
آنتونیو کونته روی نیمکت آرسنال شنیده شده و هواداران این 
تیم امیدوارند این سرمربی موفق و ایتالیایی بتواند بعد از سال 

ها این تیم بحران زده را نجات بدهد.

داستان جلد

روز گذشته جهان فوتبال در شوک عجیبی فرو رفت. »پسر« 
به فرمانِ »پدر« به خانه بازگشته بود! درست زمانی که یک 
هفتۀ تمام اخبار اکثریت رسانه ها حولِ انتقال قطعی شدۀ 
»کریستیانو رونالدو« به »منچسترسیتی« می چرخید، یک 
تماس از »سرالکس فرگوسن« ورق را برگرداند. فوتبالی ها 
از رابطۀ بسیار خوب و پایدار فرگی و رونالدو و شمایل پدر-
پسری اش آگاه هستند و می دانند که کریس او را همچون 
از  سال ها  اینکه  وجود  با  و  دانسته  خود  معنوی«  »پدر 
نمایش هایش زیرنظر اسطورۀ اسکاتلندی می گذرد، همچنان 
را »رئیس« خطاب می کند. همین مسئله، توجهات  او 
انتقال احتمالی و عجیب پسر به  را به طور ویژه تری به 
»همشهری پرسروصدا« و بازی زیرنظر »پپ گواردیولا« جلب 
کرده بود. در واقع به معنای دقیق کلمه، فاصلۀ عشق تا 
نفرتِ شیاطین از جادوگر سال های نچندان دورشان تنها 4 
مایل بود! فاصله ای که با فشار واردشده از سوی »رئیس«، 
از  دیگر  و جمعی  »اوله«  کنفرانس شگفت انگیز  سپس 
بازیکنان سابق یونایتد از جمله »درن فلچر«، »ریو فردیناند«، 
اعلام  از  فرناندز«-که پس  »برونو  اورا« و حتی  »پاتریس 
رسمی این انتقال، در توئیتی معنادار خود را »ایجنت برونو« 
خوانده بود- باعث شد تا این فاصله همچنان با »عشق« پر 
شود و یکی از بهترین بازیکنان قرن فعلی و البته تاریخ 
فوتبال، راهی را نرود که پیش تر از او »دنیس لاو«، »پیتر 
اشمایکل«، »اندی کول«، »کارلوس توز« رفته بودند. البته 
که او پیش  از این و در سال های گذشته، هرگونه انتقال 
احتمالی اش به رقیب سنتیِ باشگاه محبوبش را »بسیار 
سخت و غیرممکن« توصیف کرده بود و دلیل آن را هم 
تنها و تنها »منچستریونایتد« می دانست. اما »چه کسی از 
آینده خبر دارد؟« حرف های کریستیانو در تابستان 2014 را 

به یاد بیاورید: 
»راستش را بگویم دوست دارم که به منچستر برگردم اما 

کسی چه می داند. حتی خودم هم نمی دانم که در آینده چه 
اتفاقی خواهد افتاد، اما حس می کنم که روزی به منچستر 

بازخواهم گشت«.
اوایل آگوست 2014، سی آر7 این سخنان را درحالی بر زبان 
آورد که اواخر فصل قبلی اش به پیشنهاد ویژۀ »فلورنتینو 
بود.  گفته  بله  رئالی ها  با  قراردادش  تمدید  برای  پرس« 
به همین سبب، عدۀ بسیاری از هواداران شیاطین سرخ در 
آن برهه بر این عقیده استوار بودند که کریستیانو با سوء 
استفاده از نام »منچستریونایتد« -به عنوان خانۀ پدری که 
همواره پذیرای او خواهد بود- و بازی با احساسات هواداران، 
سران لوس بلانکوس را تحت فشار گذاشته تا از مدیریت، 
امتیاز ویژه ای بگیرد و هرگز عزمی جدی  برای بازگشت به 
تئاتر رویاها نداشته است. اما به قولِ کریس: »چه کسی 
می داند که در آینده چه اتفاقی خواهد افتاد؟«؛ او چندین 
مرتبۀ دیگر در تمام این  سال ها از بازگشت قریب الوقوعش 
به »خانه« سخن گفته بود و حتی »دیوید بکام« و »پل 
اسکولز« هم در گفت و گوهای متعددی از این امکانِ سخت 
اما جذاب استقبال کرده بودند؛ اما هرچه جبرِ زمان جلوتر 
می رفت و سنِ کریس هم بالاتر، این فرضیه دست نیافتنی تر 
جلوه می کرد، خصوصا که آن خوشحالیِ جنجالی و کذایی 
پس از گلزنی به منچستر نازیبای مورینیو در آن دیدار عجیب 
و غریب »منچستریونایتد-یوونتوس« در دیدار چهارم مرحلۀ 
گروهی لیگ قهرمانان هم مزید بر علت شده بود تا رفته رفته 
جایگاه همواره محبوبش نزد عشاق سرخش متزلزل تر شود. 
از واپسین مبارزۀ کریس برای شیاطین سرخ در مستطیل 
سبز 147 ماه گذشته است. می گویم »مبارزه«، چرا که هر 
برنده اش یک  ذهنیت  و  او  برای  واقعی  به معنای  بازی 
مبارزۀ کامل برای بهترین نمایش است نه صرفا یک رقابت 
فوتبالی ساده. فینالِ استودیو المپیکو مقابل بارسلونای 
ابرقدرت آن سال های »پپ گواردیولا« و مثلث وحشتناک 
»ژاوی، اینیستا، مسی« طعم تلخی برای پدر و پسر داشت 
و خداحافظیِ شایسته ای برای بهترین شماره هفتِ قرنِ 
یونایتدی ها به حساب نمی آمد. اما حالا او به خانه برگشته 
تا حکم ماشین گلزنیِ تیم اوله گونار سولشایر به رهبری 
»هری مگوایر« در خط دفاعی، »برونو فرناندز« در خط میانی 
و البته خودش در خط آتش شیاطین سرخ را داشته باشد. 
بی شک تئاتر رویاهای پسافرگوسن، هیچ گاه به این اندازه 
شاداب، یکدست، منسجم و »در انتظارِ موفقیت« نبوده و 

خریدهای هوشمندانۀ آن ها در فصل جاری - جیدون سانچو، 
رافائل واران، کریستیانو رونالدو احتمالا روبن نوس- که 
عده ای آن را »ریخت و پاش گلیزرها در تابستان جاری« 
تعبیر کرده اند، حق طبیعی و پاداش پیشرفت محسوس 
و همه جانبۀ یونایتد زیرنظر اوله و دستیارانش در سطوح 
مختلف است. چیزی که بی شک نه »لوئیز فان خال« و نه 

»ژوزه مورینیو« لیاقتش را نداشتند.
باری؛ جادوگر به تئاتر رویاها بازگشته تا واپسین رقص 
و برگِ دوران حرفه ای اش را در جایی رقم بزند که سکوی 
پرتابش بوده است و مهم تر از آن، با کمک ویژۀ تیم منسجمِ 
اوله در رسیدن به عنوانِ قهرمانی پریمیرلیگ، نام و تصویرش 
را بیش از پیش در ذهن شیاطین جاودانه کند. فراموش 
نکنید که بخش عمده ای از بازیکنان فعلی ترکیب اصلی 
شیاطین سرخ، از »برونو فرناندز«، »لوک شاو«، »پل پوگبا« و 
»مارکوس رشفورد« تا »میسون گرینوود«، »جیدون سانچو« 
و حی »جسه لینگارد« و... او را اسطورۀ خود می دانستند 
که از قضا عدۀ بسیاری  شان سال ها پیش پیش در آکادمی 
باشگاه، نمایش خیره کنندۀ او در مستطیل سبز را الگوی 
خود قرار می دادند. پس چه  چیزی بهتر از یک رختکن 
منسجم تر از همیشه با حضور پسر حالا دیگر بالغ شده ای 
چون »کریـــستــــیانو رونــــــالدو« برای تیم اوله و تنها 
ناکامی اش در قریب سه سال گذشته که همانا »فتحِ جام« 

باشد!؟

مثل پدر، مثل پسر؛

بازگشت حماسی جادوگرِ تئاتر رویاها

مهدی تیموری

 سردبیر

دیدار حساس تیم های فوتبال لیورپول و انگلیس در هفته 
سوم لیگ برتر فوتبال انگلیس با تساوی به پایان رسید، 
دیدار  برگزاری  با  انگلیس  فوتبال  برتر  لیگ  هفته سوم 
حساس لیورپول و چلسی از ساعت ۲۱ در ورزشگاه آنفیلد 
پیگیری شد و در پایان هر دو تیم به تساوی یک بر یک 

رضایت دادند.
این دو تیم که هر دو دیدار قبلی خود در لیگ را با پیروزی 
پشت سر گذاشته بودند، با یک عملکرد پایاپای در ابتدای 
بازی کار را شروع کردند اما این شاگردان »توماس توخل« 
بودند که روی ضربه کرنر و با ضربه سر زیبای »کای هاورتز« 

در دقیقه ۲۲ به گل رسیدند.
تیم لیورپول پس از این گل حملات خود را بیشتر کرد تا 
بازنده به رختکن نرود. این حملات تا دقیقه ۴۶ بی فایده 
بود اما در دقیقه ۴۷ و روی یک شلوغی در محوطه جریمه 
چلسی، توپ به دست »ریس جیمز« برخورد کرد و داور 

بازی به کمک VAR صحنه را دوباره دید و به علاوه اخراج 
جیمز، ضربه پنالتی را به سود شاگردان »یورگن کلوپ« 
اعلام کرد، »محمد صلاح« نیز موفق شد دروازه چلسی را از 
روی نقطه پنالتی باز کند تا تیمش با تساوی نیمه نخست 

را به پایان برساند. 
در نیمه دوم تیم لیورپول که از یک بازیکن بیشتر نسبت به 
چلسی بهره می برد، توانست حملات بیشتری روی دروازه 
حریف داشته باشد اما این حملات راه به جایی نبرد تا این 

دیدار با تساوی یک بر یک به پایان برسد.
همچنین برنتفورد در حالی که سامان قدوس را در ترکیب 
بازی  این  که  بود  استون ویلا  میهمان  داشت،  اصلی 
با تساوی یک - یک خاتمه یافت. قدوس ۶۶ دقیقه در 
زمین بازی حضور داشت، در دیگر دیدار مهم تیم فوتبال 
لسترسیتی هم که میهمان نوریچ بود با نتیجه ۲ بر یک از 

سد میزبانش گذشت.

در هفته سوم لیگ برتر فوتبال انگلیس؛

تساوی ارزشمند چلسی در جهنم آنفیلد

لیگ جزیره


